
På Tekniska Nämndens, TN´s möte den 18 juni skulle ett ärende om vårt Lundaförslag med 
cykelväg längs Höje å behandlas och då fanns förslag att denna sträcka inte skulle prioriteras. Man 
förordade i stället en succesiv utbyggnad av cykelväg Genarp – Gödelöv mot Dalby.

Efter ett antal kontakter med politiker i TN lyckades vi få detta ärende, och även övriga 
Genarpsärenden, bordlagda till nästa möte den 21 augusti.

Vi har tagit fram en lista på argument varför vårt förslag är bättre än Dalby-alternativet. Vi är igång 
med att kontakta politiker i TN för att marknadsföra våra argument. Hittills har vi  skickat våra 
argument till ett antal politiker samt träffat Moderaterna och varit på cykeltur med Liberalerna i 
Genarp.

Klicka på länken här för jämförelse av alternativen 

https://drive.google.com/open?id=1T9d2Rb1MZSNvmyVUIBCgvPHsjevtXhv9&usp=sharing

